
Artikel 44 vragen 
Geacht college,

Afgelopen week werd ons het volgende verteld . 

Hierover heeft de PVV Venlo de volgende vragen . 

1. Zijn er meerdere plekken onderzocht ? Zo ja welke ? 
Zo nee waarom niet ? Graag onderbouwing van uw antwoord .

2. Waarom vind de gemeente dit een goede plek om een daklozenopvang te realiseren?

De  opvang  komt  in  de  buurt  van  diverse  sportverenigingen  en  of  leeg  staande  gebouwen  van
verenigingen . 

3. Wat voor veiligheden worden er voor de sportvelden en gebouwen geregeld ? 
Graag onderbouwing van uw antwoord.

De sportverenigingen en of gelegenheden die er nog zitten en actief nog avonden aan het sporten
zijn, hebben onder andere ook oudere die actief aan sport doen .
Deze mensen voelen zich niet veilig als er niet leden over het normaal afgesloten terrein zwerven.

4. Hoe wil de gemeente dit onveilig gevoel voor deze mensen beperken dan wel wegnemen ?
Graag onderbouwing van uw antwoord .

5. De omwonende en sportverenigingen zijn bang dat er vernielingen en of verval komt in het
gebied , hoe wil de gemeente dat voorkomen ?

6. De oude, inmiddels leeg liggende hockey velden , heeft een kantine die niet me gebruikt
wordt. Ben u er niet bang voor dat daar wordt ingebroken en of vernielingen gaan plaats
vinden als mede voor de nog actieve verenigingen  ?

7. Hoe  wil  de  gemeente  voorkomen  dat  het  hotel  de  maashof  geen  overlast  krijgt  van
eventuele overdag rond zwervende mensen ?

Graag zien wij deze vragen in de normaal gestelde tijd beantwoord. 

PVV Venlo 
D.Donders 
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